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e-PCL 系统将于 2025 年 6 月起全面上线 

泰国商业发展厅（以下简称“DBD”）推出的“公众有限公司注册系统”（“e-

PCL 系统”）将于 2025 年 6 月起全面上线。届时，所有泰国公众有限公司

的设立、变更、合并、解散及清算等注册事项均需通过此在线平台统一

办理。这一举措旨在提升办事效率，优化流程，使注册操作更加便捷高

效。 

 
如何使用 e-PCL 系统？ 

e-PCL 的在线提交流程主要分为两大步骤。第一步，用户需要注册并完成

身份验证。接下来，用户需填写在线表格并提交有关公众有限公司的申

请。申请途径有两种选择：一是通过电子表格（e-Form）提交，需在线

预审并携带签署的原件文件前往 DBD 现场办理；二是使用电子签名（e-

Signature）提交，这是一种全流程在线处理的方式，但要求公司董事提

前完成身份验证。申请费用可通过在线支付完成。 

 

 

http://www2.deloitte.com/us/en.html


推行 e-PCL 系统的关键里程碑 

DBD 已于 2025 年 1 月起逐步推行 e-PCL 系统，以下是涉及公司全生命周

期注册的四个关键节点： 

 

• 2025 年 1 月 16 日起：开放公司总部/分支机构变更、公司设立、

转型及合并的注册； 

• 2025 年 2 月 16 日起：开放董事变更、董事权限调整、公司名称

变更、公司章程修订及业务目标变更的注册； 

• 2025 年 3 月 16 日起：开放公司解散及清算完成的注册； 

• 2025年6月26日起：开放公司注册资本变更及实缴资本的注册。 

 
德勤泰国将持续关注上述各个 e-PCL系统操作节点的最新动态，并致力于

在整个注册过程中为您提供全方位支持。我们的专业团队将确保贵司顺

利对接e-PCL系统，同时协助解答您可能遇到的任何问题或需求。如需进

一步协助，欢迎随时与我们联系。 

 
e-PCL to be fully implemented by June 2025 
By June 2025, the Registration of Public Company Limited system or “e-PCL” of 
the Department of Business Development (“DBD”) will be fully implemented, 
requiring all public limited companies in Thailand to register their 
incorporation, corporate amendments, mergers and dissolution and liquidation 
exclusively online. This transition aims to improve convenience and efficiency, 
making the registration process more accessible and streamlined. 
 
How to register for the e-PCL? 
The online submission process for the e-PCL has two main steps. First, users 
must register and verify their identity. Subsequently, the user needs to 
complete the online form and submit the application for the public limited 
company, using either e-Form, which requires online pre-approval and an in-
person visit to the DBD with original signed documents, or e-Signature, a fully 
online option that requires directors to verify their identity in advance. The 
application fee can be paid online. 
 

Key Implementation Phases: 
The DBD started to roll out the e-PCL in January 2025 and there are 4 key 
milestones for registration of corporate lifecycle as follows: 
 

• From 16 January 2025: Registration for head office/branch office 
changes, company incorporation, transformation and mergers; 

• From 16 February 2025 : Registration for changes in directors, director 
authority, company name, articles of association, and business 
objectives; 

• From 16 March 2025: Registration for company dissolution and 
completion of liquidation; and 

• From 26 June 2025: Registration for changes in registered capital and 
paid-up capital is implemented. 

 
Deloitte will continue to provide updates on any changes to the registration 



milestones and is committed to supporting you throughout the entire 
registration process. Our team is here to ensure a smooth transition and assist 
with any questions or requirements you may have. Please feel free to reach out 
for further assistance. 
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